
 
Referat (utkast) Styremøte nr 8/2023 –  

12.12.2023 kl 10:00-15:00 – NSG kontoret, Asker GK 

Til stede: Einar Skogstad (ES), Signe Høstbjør (SBH), Geir Dalen (GD), Ola Bøe (OB) og Asle P. 

Johansen (APJ). Vara Stephen Baxter deltok på nett.  

Forfall: Kjersti Grini (KG) Fra Adm.: Espen Olafsen. 

74-08/23 Underskrift av protokoll fra styremøte nr 7/2023 /vedtak 

Protokoll ble underskrevet, likeså protokoller fra tidligere møter som manglet underskrift. 

Status tidligere vedtak og oppfølging fra styremøte nr 7 er i hovedsak gjennomført, med unntak av de 

saker som naturlig nok er under oppfølging. (Sendt styremedlemmene til orientering.) 

 

75-08/23 Status administrasjon /info 

✓ Generell opprydding etter sesong både økonomisk og på lager. 

✓ Gjennomgang av Turneringskontroll og justering av resultatrapport. 

✓ Vareopptelling som grunnlag for ev. bestilling av nye abacus-produkter. 

✓ Teamskjorter må besluttes (kontakt med Puma etablert, møte 14. des) 

✓ Reforhandling av kontrakter med Koment og Golfshopen.no 

✓ Løpende medlemshåndtering (det er en del utmeldinger) og oppfølging. 

✓ Løpende ajourføring av hjemmesiden. 

✓ Håndtering av reiseregninger og egenandeler. 

✓ Oppstart Terminliste, utsendelse og mottak av svar fra klubber. (Asle P) 

✓ Oppstart valgkomiteens arbeid, nye styremedlemmer søkes. Innstilling kommet 

✓ Utarbeidelse og utlysing av stilling ledig 

✓ 31 reisende til NSG Indian Summer 4. – 11. november (Olav Nysæter måtte ta over for Torry 
Kristiansen som NSGs representant). 

✓ Årsmøte og seminar. Forberedelse, beretning, budsjett og innhold seminardel. 

Valgkomiteen har levert sin innstilling. Styret må innstille ny valgkomité. 

✓ Oppstart planlegging av NSG Winter Tour / La Torre 16. - 23 mars. Invitasjon og 

informasjons-brosjyre laget og distribuert. 37 påmeldte pr 4. des. 

✓ Oppfølging ny Golfpresident (Øyvind Krag Ingul) 

 

76-08/23 Økonomi og regnskap /info 

3425 medlemmer har betalt kontingent.  

Resultatregnskap pr 30 november inkluderer ESGA Super Senior & Masters i tillegg til den ordinære 

drift av NSG. Regnskapet viser så langt et negativt resultat på kr 466.260,- før eventuelle 

finansinntekter og MVA-kompensasjon. 

Utestående fordringer tilsier at årsresultatet blir svakere enn budsjettert. 
 

Hovedårsaker er betydelige kostnadsøkninger for representasjonsreiser, styrets engasjement og innsats 

under ESGA og økte kostnader ved gjennomføring av våre terminfestede arrangementer. 

 

Av «gode tall» i årets ordinære drift nevnes god medlemsøkning, samt økning i arrangementsinntekter 

både i forhold til budsjett og fjoråret. 

 

Av kr 200.000,- avsatt til ESGA fra NSGs arrangementsfond ble det benyttet ca kr 70.000,-  

 

Vedtak: Resultatregnskapet fremlagt og akseptert. 

 

Investeringene våre vil ifølge styrets betrodde innenfor investering og finans vil trolig vise et lite avvik 

fra det opprinnelige budsjett. 



 

Asle P hadde en kommentar vedr Turneringskontroll for inneværende år der han stilte spørsmål ved 

høye premie- og arrangements kostnader til en av turneringene med få deltakere. 

Drøftingen som fulgte ga god avklaring om at det ikke kun er premiering som koster, men 

kombinasjonen av kostnaden ved å arrangere og lav deltakelse. 

 

Oppfølging: I oppsett av terminlisten for 2024 er det ønskelig å vurdere mulighet for å benytte 

turneringskoordinatorer med kortest mulig reisevei / behov for overnatting. 

Vi må dessuten vurdere startavgift i kommende budsjettering og hva vi kan gjøre for å få flere 

deltakere, spesielt på hverdagsturneringer. 

 

77-08/23 Status Turneringsbestemmelser /info /vedtak 

Innspill fra TK-møte. Styret gikk gjennom innstillingene fra TK. 

Disse er tilgjengelige i eget dokument og føres inn i neste versjon av TB. 

 

Oppfølging: Adm og TK-leder ajourfører TB 

 

Landsfinalen 

Dissens om Landsfinalen skal være som den var i 2023 med kvalifisering gjennom OOM, eller 

arrangeres som en åpen turnering med 220 spillere cut ned til 120 spillere i finalen dag 2.  

Årsaken til at TK ønsker en Åpen turnering er at det ved kval gjennom OOM gir store skjevheter i 

klassevise spillerfordelinger. Mange spillere har byttet klasser gjennom sesongen og dette gjør det 

meget vanskelig å gi rettferdighet tildeling av plasser. 

Til åpen turnering (uttak) melder alle seg på. De beste på OOM-listene kan gis fortrinnsrett (ikke 

avklart).  

For dag 2 – etter cut – fordeles 120 spillere etter et oppsett for xx spillere eller prosent av antall 

deltakere (54, 5 % ved 220 deltakere) i hver klasse. (Fordelingen må defineres på forhånd.) 

 

Vedtak: Åpen turnering 

 

Konsekvens: Landsdelsfinalene beholder status som Landsdelsfinale og uttak, men ikke kval til LF. 

 

Disiplinærsak: Det bør inntas konkret bestemmelse i Turneringsbestemmelsene om sanksjonsmulighet 

for styret i slike saker med henvisning til hjemmel i vedtektene. 

Ola Bøe har forfattet ordlyd, som er vedtatt av styret og ført inn i TB: 

 

Ny uttaksliste for damer 65+ 

Damene til ESLGA Masters ønsker uttak fra klasse for 65. (Uttaksliste klasse 7) 

 

Oppfølging: Asle P kontakter Helge. Lar det seg løse mht føring av OOM iverksettes dette. 

 

Asle P: Hvorfor skal klasse 3 spille brutto? Er det like greit at de spiller netto? 

 

Vedtak: Klasse 3 blir en nettoklasse ved spill og premiering 

 

78-08/23 Status Terminlisten 2024 /info 

Versjon 1 av terminlisten ble vist i møtet. 

 

Oppfølging: Asle P og Erik Økseter fortsetter arbeidet. 

 

Torry Kristiansen overtar for Erik Økseter som ansvarlig for Lagmesterskapet. 

 

79-08/23 Status Representasjonsoppgaver 2024/info 

Invitasjoner og påmeldingsskjema er begynt å komme. 



Hotell bestilt for ESGA Island og Polen og ESLGA/Marisa i Nederland 

 

Kostnadsnivået for NSGs representasjons oppgaver har økt betydelig, som følge av generell prisvekst, 

økte fly- og hotellpriser og svekket kronekurs.  

Vurderes i sammenheng med budsjett for 2024. 

 

Styret ønsker at gjøres simuleringer ifb med budsjettet der man benytter ett eller flere parameter: 

• Øke medlemskontingent (opp til kr 900,-) (65,- x 3.400 er 221.000). 

• Øke startkontingent. 

• Se på egenandel representasjon; fortsatt 60/40 eller 50/50? 

• Høyne tak for egenandel fra 6.500,- til 7.500,- 

 

Styret var på prinsipielt grunnlag enige i at oppstarte midler ikke skal gå inn som støtte til den 

generelle drift, men «øremerkes» til spesielle formål. 

Styret ønsker også å benytte mulig avkastning på investeringer som utjamning for underskudd i 

budsjett (som tidligere) 

 

Styret var generelt enige om ikke å gi støtte til spillere som ønsker å delta i EGA individuelt. 

 

80-08/23 Samarbeidsprosjekter/info 

Status Team Norway Pro-Am – “hviler”. 

 

Status oppfølging av samarbeidet med NGF etter møte 20. september. Se eget memo. 

Purret ikke fått noe svar utover at Gen. Sek har godkjent av NSG kan handle teamskjorter/bekledning 

hos Puma. 

 

Kontakt etablert med ny Golfpresident. Møtes i desember når han er i Oslo. 

 

81-08/23 Masters 2023 /info 

Erfamøte holdes ifb med årsmøtet, med tilhørende bespisning 

 

82-08/23 Turneringsadministrasjon /TK info/vedtak 

Vedta mandat for TK, Vedtatt. 

 

Oppfølging: Legges i dokumentarkiv. 

 

83-08/23 Premiering HiO /vedtak 

Golfball-pin er designet og priset av Ingrid Martens. Vi innhenter også pris fra en annen leverandør. 

 

Oppfølging: Adm avventer nytt tilbud innen nyttår og velger leverandør. 

 

Ola Bøe følger opp mulig støtte fra Sissener. 

 

84-08/23 Strategikomiteen /info 

Ajourført dokument sendes ut. 

Presenteres før årsmøtet. 

 

85-08/23 Fremtidig bemanning /info/vedtak 

Prosessen med å finne ny daglig leder er i gang. 

7 søknader hvorav 3 ganske interessante. 

Styret ser det som fordel at kandidater bør kjenne organisasjonen 

Tre personer kalles inn til intervju for en 100 % stilling. 



 

Forberede fremtidig bemanning i turneringskoordinering. Varierende kapasitet hos enkelte. Vi må 

knytte til oss nye personer som gradvis vokser med oppgavene. 

Vurdere mulighet for å ha sportssjef/arrangementsansvarlig tilknyttet administrasjon, eller om denne 

funksjonen også i fremtiden kan baseres på «mer eller mindre» frivillig innsats. 

Kanskje er det også klokt å tenke mer langsiktig på en del av våre turneringer og inngå lengre 

kontrakter med en del klubber. 

 

86-07/23 Årsmøtet  

Forberedelse av beretning, årsresultat og oppstart budsjett.  

Styret ga Adm. anledning til å skyve frister for utsendelse av invitasjon, forslagsfrist og sakspapirer i 

samsvar med tidspunkt for møtet, som nå holdes 3 uker senere enn vanlig.  

Valgkomiteens innstilling til styret og vara, samt valgkomite presenteres i årsmøtedokumentene 

 

Status seminardel. 

Adm og styreleder har jobbet med å utvikle et variert program/innhold for en mulig ekstra seminardag 

fredag 8. mars for KKer og inviterte representasjonsspillere. 

Diverse foredragsholder innen ulike idretter og fagområder er vurdert/kontaktet for å gi «tverrfaglig» 

inspirasjon, motivasjon og kunnskapsheving for de nevnte grupper. 

Det er også skissert et opplegg som sikter mot støtte til Wright Invitational, der Viktor Hovland er en 

viktig støttespiller. Vi jobber med et mulig intervju for presentasjon på møtet 8. mars 

Styret fikk presentert et programforslag for 100 personer og en kostnadsramme på kr 500.000,- der det 

må tas stilling til om dette ønskes gjennomført og hva man ev er villig til å bruke av oppsparte midler. 

 

87-07/23 Eventuelt  

Programvare/verktøy for OOM føring må revideres hvert år. Vi er i dialog med programutviklere om 

vi skal utvikle en helt ny «plattform» eller tilpasse den vi har. (Marginale skiller i brukerfordeler.) 

Adm. vil i samråd med Asle P Johansen og Helge Wangen tilråde at vi fortsetter med den løsningen vi 

har. Da det etter forlydende er signaler om at NGF ser seg om etter et alternativ til GolfBox. 

Noe som etter all sannsynlighet vil medføre behov for utvikling nytt «verktøy». 

 

Forhåndsbetaling av startkontingent 

Det ble i den påfølgende julelunsj bemerket at styret ikke formelt hadde behandlet og vedtatt 

forhåndsbetaling av startkontingent. 

Denne saken må følgelig drøftes nærmere, både hva gjelder betalingsløsningen gjennom Nets, som 

fordrer mulighet for å betale med så vel ApplePay som Vipps. 

Videre må også frister for avmelding og tilbakebetaling avklares. 

 

Ikke minst bør Anne-Live Bjørnstad få være med i denne drøftingen, da det i hovedsak er henne som 
vil håndtere inn og utbetalinger og sørge for at beløpene havner på rett turnering. 

 

12. desember 2023 

Espen Olafsen 

 

______________________________ _________________________________ 

Einar Skogstad    Kjersti Grini 

 

______________________________ ______________________________ 

Geir Dalen                         Signe Høstbjør 

 

______________________________ ________________________________  

Asle Petter Johansen   Ola Bøe  

 



Kommende styremøter 2023 

Styremøte 1 – 16. januar 2024 

Styremøte 2 – 20. februar 

Årsmøte 9. mars 

Styremøte 3 – 10. mars 
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